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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök [Jr !

Az alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésröl szóló 2012. évi
)(XXVI . törvény 42.5 (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
1072014 . (II . 24 .) ÜGY határozat 124 . (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a téma szerint
hatáskörrel rendelkező

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszter úrhoz ,

_Visszaélések sorozata a dél-balatoni vasútvonal felújításánál? "

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A dél-balatoni települések örömmel fogadták a Szántód-K Őröshegy Balatonszentgyörgy között i

53 km hosszú vas-útvonal fejlesztésének bejelentését, azonban a kezdeti lelkesedés kezdet t

alábbhagyni, ahogy szinte hetente láttak napvilágot újabb és újabb visszaélések, gyanús szerz ődések

és döntések .

Már a tender győztesének kiválasztása is országos botrányt okozott, amikor kiderült, hogy a gy őztes

konzorcium egyik tagjának tulajdonosa Mészáros L őrinc, a miniszterelnök elmúlt évekbe n

közbeszerzési téren nagy karriert befutó barátja . Azonban az a tény okozta a közvélemény jogos

felháborodását, hogy a pályáztató Nemzeti Infrastruktúrafejleszt ő Zrt. (a továbbiakban : NIF Zrt . )

szakértő mérnökei által kiszámolt beruházási értéket Mészáros majd 20 milliárddal többért volt csak

hajlandó teljesíteni, ezért személyre szabott módon módosították is a szerz ődés tervezett értékét .
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Az országos híradásokba való kerülés után újonnan a figyelem középpontjába került a beruházás ,

amikor kiderült, hogy Fonyód állomás átépítése miatt a MÁV helyi egysége annak ellenér e

kiköltözik minden saját tulajdonú épületébő l, hogy ilyen lépésre semmilyen szükség nem lenne .

Helyi sajtóhírek szerint a MÁV abban a fonyódi – közismert nevén – Balaton Áruházban béreln e

helyiségeket, amely a polgármester érdekeltségébe tartozik .

Figyelemmel a beruházás Somogy megye számára kiemelt jelent őségére, a Kormány tagjainak

feladat- és hatásköréről szóló 152/2014. (VI 6.) Korm. rendelet 109 . § 2 . és 13 . pontja alapján arra

kérem a Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1) Mi volt az indoka annak, hogy a közbeszerzési szakért ők és mérnökök által várt

költségekhez képest 20 milliárd forinttal drágább ajánlatot fogadott el az állami NI F

Zrt.?

2) Mi az indoka annak, hogy a MÁV fonyódi szervezeti egysége saját tulajdonú épüle t

helyett magántulajdonú helyiségeket kíván bérelni a felújítás ideje alatt ?

3) Meg tudja-e erősíteni, hogy a fonyódi polgármester érdekcltségébe tartozó társasá g

épületében kíván helyiségeket bérelni a MÁV Zrt .?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 . június 8.

Ilarangöió Gábor Istvá n
országgyű lési képviselő

(MSZP)

2


	page 1
	page 2

